
  2020-02-27 

  1(1) 

Anser du att barngrupperna i förskola 
behöver vara mindre? 
Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka 
Till Monica Brohede Tellström (L) 

 

Ofta förs diskussioner i fullmäktige om barngruppernas storlek i förskolan. Oppositionen har i ett 
antal motioner föreslagit olika åtgärder för att barngrupperna ska bli mindre. Alla de förslag som 
oppositionen kommer med har förkastats av majoriteten. 

Dessutom uppfattar vi att majoriteten ofta har en väldigt ”det-beror-på-omständigheterna-om-det-
behöver-vara-mindre-grupper”. 

 

Därför undrar vi 
 

- Anser du att barngrupperna i förskolan behöver vara mindre? 
- Om ja, Vilken åtgärd anser du krävs för att minska barngrupperna i förskolan? 
- Om inte, hur anser du att arbetsmiljön för pedagoger och barn ska bli bättre? 

 

Emelie Norborg Friberg (s)  


